

FUND WITHDRAWAL / TRANSFER / CURRENCY EXCHANGE INSTRUCTION

資金撥調 / 提取 / 兌換指示

Please complete and send to 請填妥並發送給 cs@artatechfin.com for processing 處理。

ACCOUNT NO. ACCOUNT NAME DATE
戶口號碼: 客戶名稱: 日期:

FUND TRANSFER 資金撥調

Arta Global Markets Limited 裕承環球市場有限公司
 Arta Global Futures Limited 裕承環球期貨有限公司

Transfer the stated amount from my **Pre-Fund** account to my **Cash** account

將所述金額由本人的預付資金賬戶撥調到本人的現金賬戶

HKD 港元 / USD 美元 / RMB 人民幣

AMOUNT 金額: _____

To: Arta Global Markets Limited / Arta Global Futures Limited

I / We hereby request Arta Global Markets Limited ("AGML") / Arta Global Futures Limited ("AGFL") to instruct Interactive Broker Hong Kong Limited ("IBHKL") to transfer the above-stated amount from the cash balance shown by AGML / AGFL as standing to my / our credit as of this date (subject to any permitted deductions from such balance up until the time such transfer is made) and held by IBHKL (for AGML / AGFL) in connection with transactions executed / to be executed by me / us through IBHKL as sub-broker, to AGML / AGFL to hold (for me / us) in an account opened by AGML / AGFL with a licensed bank in Hong Kong.

This transfer should take place as soon as reasonably practicable after the receipt of this instruction.

致: 裕承環球市場有限公司 / 裕承環球期貨有限公司

本人 / 我們謹此要求裕承環球市場有限公司 (「裕承環球市場」) / 裕承環球期貨有限公司 (「裕承環球期貨」) 指示盈透證券香港有限公司 (「盈透證券」) 從截至目前裕承環球市場 / 裕承環球期貨顯示的現金結餘中, 將以上金額的資金進行轉移 (在該次轉賬前, 可扣除任何允許扣除的金額)。該現金結餘賬戶由盈透證券 (為裕承環球市場 / 裕承環球期貨) 持有, 作為裕承環球市場 / 裕承環球期貨的委託經紀商。盈透證券使用賬戶內的資金為本人 / 我們執行交易。以上金額的資金將轉賬至裕承環球市場 / 裕承環球期貨在香港持牌銀行開設的賬戶中, 由裕承環球市場 / 裕承環球期貨 (為本人 / 我們) 持有。

在收到此指示後, 在合理可行的情況下應儘快進行此項資金轉移。

FUND WITHDRAWAL 資金提取

Transfer the stated amount from my **Cash** account to my **registered bank** account

將所述金額由本人的現金賬戶轉到本人註冊的銀行賬戶

HKD 港元 / USD 美元 / RMB 人民幣

AMOUNT 金額: _____

Please deposit to my / our registered bank account, HKD40 handling charge applied (from Apr 2024)

直接存入登記銀行賬戶; (2024年4月起, 每筆轉賬收取港幣40元手續費)

Transfer via tele-transfer to my / our bank account listed below (HKD300 handling charge applied)

扣除手續費後, 將上述金額以電匯形式轉賬至本人以下之銀行賬戶; (手續費港幣300元)

Account Name 賬戶名稱: _____

Account Number 賬戶號碼: _____

Bank Name 收款銀行名稱: _____

Bank Address 收款銀行地址: _____

Bank SWIFT Code 收款銀行電匯代碼: _____

CURRENCY EXCHANGE 資金兌換

From 由

HKD 港元 / USD 美元 / RMB 人民幣

AMOUNT 金額 _____

To 轉成

HKD 港元 / USD 美元 / RMB 人民幣

AMOUNT 金額 _____